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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hány gyár csökkenti, illetve állítja le a termelést még a szocialista kormány alatt Békés
megyében?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János
gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Békés megyében a legalacsonyabb az átlagbér az országban, de sokan vannak, akiknek nem
ez az utóbbi idők legrosszabb híre. Újabb nagy múltú vállalat készül ugyanis gyárbezárásra,
ezúttal a szeghalmi Ikarus-Főnix Kft . A mintegy háromszáz dolgozó egy része azonban kissé
megnyugodhat, ugyanis egy másik cég átveszi a teleppel együtt őket is, így „csak" 113 ember
lesz munkanélküli .

Tisztelt Miniszter úr!

Milyen okok késztették erre a lépésre az Ikarus-Főnix Kft . vezetőit?
Hogyan próbálta meg Ön, Miniszter úr csökkenteni az autóbusz-alkatrészt gyártókat
ért kedvezőtlen hatásokat?
Minisztersége alatt hány gazdasági egység kezdte meg, illetve mennyi szüntette meg
tevékenységét Békés megyében?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2005.07.07.
Tisztelettel
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